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Vragen van het lid Karabulut (SP) aan de minister van Binnenlandse Zaken en 
Koninkrijksrelaties over het rapport meldpunt Donnerhuren (ingezonden 
22 augustus 2012). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het rapport meldpunt Donnerhuren?1 

Vraag 2
Vindt u een stijging van twintig procent in één jaar van de gemiddelde prijs 
van een sociale huurwoning van 474 euro naar 568 euro acceptabel? 

Vraag 3
Hoe verhoudt uw toezegging dat de extra woningwaarderingsstelselpunten in 
schaarstegebieden geen zittende huurders zouden treffen zich tot het feit dat 
huurders die bij renovatie gedwongen worden te verhuizen wel degelijk te 
maken krijgen met huurstijging door «Donnerpunten»? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat de «Donnerpunten» moeten komen te vervallen nu 
blijkt dat de huren te hoog worden, de doorstroom stagneert en er geen 
nieuwe betaalbare woningen bijkomen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Vindt u het acceptabel dat de huurquote van huurders die (noodgedwongen) 
hebben moeten verhuizen uitkomt op gemiddeld 42%? Zo nee, wat vindt u 
wel een acceptabele huur- en woonquote voor mensen met lage- en (lage) 
middeninkomens?1 

Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van het lid 
Monasch (PvdA), ingezonden 21 augustus 2012 (vraagnummer 2012Z15244).

1
 http://www.huurdersvereniging-amsterdam.nl/aktueel.html?http://nieuw.huurdersvereniging-
amsterdam.nl/actualit/2012/08/persbericht.html
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